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Abstract (en)
A piece of jewellery (10) has a first ring (14) and at least one second ring (12), which rings are arranged adjacently in the position of use and
are attached to one another, in that the first ring (14) surrounds the second. In order to connect the rings to one another reliably by means of a
constructionally simple connection and in order to provide a multiplicity of design possibilities, provision is made for the first ring (14) to have a loop
(16) rising out of its ring surface, which loop is penetrated by the second ring (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Schmuckstück (10) weist einen ersten Ring (14) und mindestens einen zweiten Ring (12) auf, die in der Gebrauchslage nebeneinander
angeordnet und miteinander verbunden sind, indem der erste Ring (14) den zweiten umgreift. Um mittels einer konstruktiv einfachen Verbindung die
Ringe zuverlässig miteinander zu verbinden und um eine Vielzahl gestalterischer Möglichkeiten zu schaffen, ist vorgesehen, daß der erste Ring (14)
eine aus seiner Ringfläche aufsteigende Schlaufe (16) aufweist, die von dem zweiten Ring (14) durchgriffen ist. <IMAGE>
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